

LILLY MARTIN

(deutsch / english version below)

MINETTA - DAS NEUE ALBUM

Auf ihrem aktuellen Album "**Minetta**" präsentiert die gebürtige New Yorkerin eine kraftvolle Kombination aus Grossstadt-Blues und honigsüßem Soul. Die Songs erzählen persönliche Geschichten von ihrer urbanen Vergangenheit, Liebe und Verlust. Erinnerungen, Bilder und Geräusche ihrer Heimat in der Minetta Street in Greenwich Village dienten als Inspiration für dieses Album.

Die Blues- und Soul-Elemente, die ihren Stil über die Jahre beeinflusst haben, kommen auf "**Minetta**" zusammen und bilden die Basis für ihren einzigartigen Sound. "**Minetta**", kaum erschienen, wird bereits hoch gelobt und bei verschiedensten Musiksendern als Favorit gelistet.

Musiker: Oliver Keller (g), Michael Dolmetsch (k), Tom Beck (d), Markus Fritzsche (b)
Gäste: Richard Koechli (slide git), Cathryn Lehmann (back.voc)

Produced by Michael Dolmetsch. Recorded & mixed at Little Mountain Studios Switzerland.
Mastered at Sterling Sound New York

BIOGRAFIE

Die gebürtige New Yorkerin Lilly Martin gehört zu den markantesten Stimmen und charismatischen Künstlern der Blues & Soul-Musikszene. Sie wuchs in einer kubanischen Künstler- und Musikerfamilie auf und wurde von der kulturellen und musikalischen Vielfalt New Yorks beeinflusst. Ihr warmer Gesang und ihr unverkennbarer Stil, der Blues und Soul vereint, strotzt vor Leidenschaft und Sinnlichkeit.

Songwriting, Auftritte und Aufnahmen mit den renommierten Schweizer Stars **Polo Hofer** und **Philipp Fankhauser** sowie ihre Beiträge als Vocal Coach für "**The Voice Of Switzerland**" sind nur einige der Höhepunkte in Lilly Martins Karriere. Unter anderem singt sie Backing Vocals für **Michael Bublé**, **Kathrina & The Waves** oder **Steve Lee**. Sie hat 4 erfolgreiche Solo-Alben veröffentlicht und unzählige Auftritte an renommierten Blues- und Jazz-Festivals mit absolviert. Lilly hatte auch das Privileg, vor einem hochkarätigen Publikum aufzutreten, zu dem Persönlichkeiten wie **Harry Belafonte** und **Bob Geldof** gehörten.

DISKOGRAPHIE

2018 Lilly Martin - „Minetta“ (Label: H2U GmbH , Vertrieb: Phonag Records)
2015 Lilly Martin - „Right Now“ (Sounds & Media)
2013 Lilly Martin - „The Roadhouse Mission-live“ (Sounds & Media)
2012 Lilly Martin - „The Velvet Mission“ (Sounds & Media)

KONTAKT: www.lillymartin.com

YOUTUBE: <https://www.youtube.com/user/sidneydacat>

LILLY MARTIN

(english)

MINETTA - NEW ALBUM

On her most recent album "**Minetta**", this native New Yorker showcases a powerful combination of big-town blues and honey-dipped soul. The album resonates with personal stories of her urban past, love and loss. The memories, sights and sounds of her home on Minetta Street in Greenwich Village served as inspiration for this album.

The blues and soul music that have influenced her style over the years come together and, ultimately, create her compelling, signature style. "Minetta", already highly acclaimed and listed favorite on a variety of music stations, is an album to be reckoned with.

Musicians: Oliver Keller (g), Michael Dolmetsch (k), Tom Beck (d), Markus Fritzsche (b) Guests: Richard Koechli (slide git), Cathryn Lehmann (back.voc)

Produced by Michael Dolmetsch. Recorded & mixed at Little Mountain Studios Switzerland. Mastered at Sterling Sound New York

BIOGRAPHY

A native New Yorker who now makes Switzerland her home, Lilly Martin belongs to the most striking voices and charismatic artists on the Blues & Soul music scene. She grew up within a Cuban family of artists and musicians and was influenced by the cultural and musical diversity of New York. Her warm vocals and signature style blend of blues and soul are bursting with passion and sensuality.

Songwriting, performing and recording with acclaimed Swiss performers **Polo Hofer** and **Philipp Fankhauser**, as well as her contributions as vocal coach to "**The Voice Of Switzerland**" are just some of the jewels in Lilly Martin's crown. She has been honored to perform backing vocals for **Michael Bublé**, **Kathrina & The Waves**, **Steve Lee** and others. She has released 4 successful solo albums and has made numerous appearances at renowned blues and jazz festivals. Lilly has also been privileged to perform for star-studded audiences which included personalities such as **Harry Belafonte** and **Bob Geldof**.

DISCOGRAPHY

2018 Lilly Martin - „Minetta“ (Label: H2U GmbH , Distribution: Phonag Records)

2015 Lilly Martin - „Right Now“ (Sounds & Media)

2013 Lilly Martin - „The Roadhouse Mission-live“ (Sounds & Media)

2012 Lilly Martin - „The Velvet Mission“ (Sounds & Media)

CONTACT: www.lillymartin.com

YOUTUBE: <https://www.youtube.com/user/sidneydacadat>